
 

Uchwała Nr IX / 24 / 2016 

 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo  

z dnia 14.04.2016 r. 
 

 

 

w sprawie: przyjęcia sprawozdania Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo 

z działalności w roku 2015  
 

Na podstawie §15 ust. 1 pkt. 2, §28 ust. 1 pkt. 9 oraz §39 Statutu Dzielnicy Piecki-Migowo stanowiącego załącznik do uchwały 

Nr LII/1173/14 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 kwietnia 2014 roku w sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Piecki-Migowo 

(Dz. Urz. Woj. Pomorskiego z 29.05.2014 r., poz. 2003 z późn. zm.) 

 

uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Rada Dzielnicy Piecki-Migowo akceptuje i przyjmuje sprawozdanie Zarządu Dzielnicy 

Piecki-Migowo z działalności w roku 2015 stanowiące załącznik do niniejszej uchwały. 

 

§ 2. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 



Uzasadnienie: 

Sporządzenie sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo za rok ubiegły 

oraz przedstawienie go Radzie Dzielnicy, Przewodniczącemu Rady Miasta Gdańska 

i mieszkańcom Dzielnicy jest obowiązkiem statutowym Zarządu Dzielnicy. 

 

 

Wnioskodawca: 

Zarząd Dzielnicy Piecki-Migowo 



Załącznik 

do Uchwały Nr IX/24/2016 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 14.04.2016 r. 

 

 

Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo 

z działalności w okresie kwiecień – grudzień 2015 roku 

 

 

1. Skład Zarządu Dzielnicy: 

 Jerzy Kreft – Przewodniczący Zarządu 

 Przemysław Dawid Malak – Zastępca Przewodniczącego Zarządu 

 Waldemar Niedziałek – Członek Zarządu 

 Mateusz Zakrzewski – Członek Zarządu 

 

2. W okresie sprawozdawczym Zarząd Dzielnicy: 

 obradował na posiedzeniach Zarządu Dzielnicy, 

 uczestniczył w sesjach Rady Dzielnicy, 

 uczestniczył w wielu dyżurach Radnych Dzielnicy, 

 uczestniczył w comiesięcznych spotkaniach Kolegium Przewodniczących Zarządów 

Dzielnic, 

 uczestniczył w spotkaniach roboczych dotyczących wypracowania nowych statutów 

Rad Dzielnic, 

 uczestniczył w comiesięcznych spotkaniach z przedstawicielami ZDiZ, 

 współpracował z zarządami dróg w sprawach sygnalizacji, oznakowania dróg i ulic, 

 współdziałał z organami Policji i Straży Miejskiej w zakresie utrzymania 

bezpieczeństwa i porządku w Dzielnicy, 

 współpracował z jednostkami organizacyjnymi Miasta działającymi na terenie Dzielnicy, 

 uczestniczył w spotkaniach z Prezydentem Miasta Gdańska oraz Wiceprezydentami, 

 wspierał inicjatywy mieszkańców Dzielnicy zmierzających do poprawy warunków 

ich życia (zainicjował zbiórkę 3500 podpisów pod wnioskiem o przywrócenie linii 

autobusowej 142), 

 współpracował z Komisjami Rady Dzielnicy, 

 przeprowadził konsultacje budżetu Dzielnicy, 

 przygotowywał projekty uchwał, 



 formułował wnioski budżetowe dotyczące realizacji uchwały budżetowej do Biura Rady 

Miasta Gdańska, 

 wykonał uchwałę Rady Dzielnicy w sprawie przeznaczenia środków finansowych 

na działalność statutową, 

 uczestniczył w ważnych wydarzeniach, rocznicach i uroczystościach miejskich 

(m.in.: Rocznica Wybuchu II Wojny Światowej na Westerplatte, konferencje naukowe, 

warsztaty), a także tych o zasięgu lokalnym (spotkania opłatkowe, konkursy, 

przedstawienia teatralne), 

 zamówił wieloformatowe mapy Dzielnicy (m.in. z planami zagospodarowania 

przestrzennego, mapą własności), 

 utrzymywał kontakt z Radnymi Miasta Gdańska, 

 współpracował z innymi Radami Dzielnic, 

 prowadził stronę internetową Rady Dzielnicy. 

 

3. Cykl spotkań „Twoja Dzielnica – Twój Gdańsk”. 

Ustalenia po spacerze Prezydenta Miasta Gdańska Pawła Adamowicza z przedstawicielami 

Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo będące w programie spaceru: 

 dokładna analiza wniosku o pozwolenie na budowę 34-metrowego masztu, który miał 

być wybudowany na ul. Myśliwskiej na wysokości budynku nr 57. Zarząd stanowczo 

sprzeciwił się inwestycji, 

 pilne przygotowania decyzji dotyczących budowy dróg pożarowych na ul. Burgaskiej, 

ul. Marusarzówny oraz ul. Kruczkowskiego, 

 załatanie w najbliższym czasie dziur w ciągu ul. Piekarniczej, 

 zmodernizowanie nawierzchni fragmentu ul. Piecewskiej, który dotychczas nie został 

wyremontowany, 

 przygotowanie dokumentacji oraz realizacja oświetlenia ul. Wołkowyskiej w 2016 roku 

(wartość zadania ok. 105 000 zł), 

 dopisanie do Programu Chodnikowego na rok 2017 chodnika przy ul. Piekarniczej. 

Poza w/w sprawami ujętymi w programie wizyty, Zarządowi Dzielnicy udało się uzyskać 

obietnicę wykonania następujących inwestycji: 

 wykonanie w 2016 roku oświetlenia ul. Myśliwskiej od skrzyżowania 

z ul. Piekarniczą i ul. Wiewiórczą, 

 oświetlenie przejścia dla pieszych przy ul. Bulońska/Myśliwska (w pobliżu budynku 

ul. Bulońska 44), 

 dopisanie do Programu Chodnikowego na 2017 rok chodnika przy ul. Bulońskiej. 

 

4. Gospodarka finansowa. 

Zarząd Dzielnicy wykonał uchwałę Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie przeznaczenia 

środków finansowych na działalność statutową. 

Środki przeznaczone na inwestycje zostały przez DRMG przeniesione na rok 2016. Dotyczy 

to rozpoczęcia budowy siłowni na wolnym powietrzu przy ul. Kusocińskiego 



i Związku Jaszczurczego (10 000 zł) oraz budowy parku wypoczynkowo-rekreacyjnego 

przy ul. Czecha/Wyrobka (15 000 zł). 

Wszelkie dokumenty, wnioski, zlecenia, umowy, faktury zostały skontrolowane przez Komisję 

Rewizyjną Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. Komisja Rewizyjna dokonała analizy 

wydatkowania środków finansowych przydzielonych przez Radę Miasta Gdańska 

na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w kwocie 98 492 zł. W opinii Komisji 

Rewizyjnej budżet na rok kalendarzowy 2015 został wydatkowany prawidłowo. Komisja 

uznała, że dokumenty Zarządu są odpowiednio porządkowane i uszeregowane. 

 

5. Współpraca z Zarządem Dróg i Zieleni. 

Przy współpracy z ZDiZ doszło m.in. do następujących napraw i inwestycji: 

 obniżono krawężnik przy skrzyżowaniu ul. Piecewskiej z ul. Rakoczego na wysokości 

Pizzerii Krokodyl, 

 poprawiono ustawienie znaków drogowych przy ul. Piecewskiej podczas remontu 

(wyjazd z Przychodni Morena), 

 naprawiono rozpadające się i uszkodzone ażurowe płyty przy przystanku Kolumba, 

 przygotowano projekt przejść wyniesionych przy wejściach do ZKPiG nr 21 

przy ul. Marusarzówny, mających na celu poprawienie bezpieczeństwa dzieci 

– realizacja jest opóźniona ze względu na brak funduszu ZDiZ, 

 namalowano znaki poziome przy skrzyżowaniu ul. Piecewskiej z Rakoczego 

– istniała już sygnalizacja świetlna dla pieszych, a zapomniano o pasach, 

 wyciszono sygnały dźwiękowe na przejściach dla pieszych w nocy, na co uskarżali się 

mieszkańcy, 

 założono brakującą tablicę elektroniczną z rozkładem jazdy autobusów 

przy przystanku Kolumba, 

 poprawiono widoczność wyjazdu z ZKPiG nr 20 od strony Gimnazjum, 

 wymieniono znaki w okolicy sklepu „Carrefour Market” oraz komplet znaków 

w ciągu ul. Belgradzkiej, 

 załatano dużą wyrwę i kilka innych dziur na ul. Raciborskiego, 

 poprawiono oznakowanie poziome na ul. Myśliwskiej w rejonie przystanku Zacna 

i skrzyżowania z ul. Myśliwskie Wzgórze. 

 

6. Inne. 

Zarząd Dzielnicy pozytywnie ocenił starania NZOZ Przychodni Morena dotyczący pozyskania 

środków unijnych na przedsięwzięcia termomodernizacyjne podnoszące efektywność 

energetyczną budynków przychodni. 

Zarząd Dzielnicy złożył wniosek do Prezydenta Miasta Gdańska oraz do Dyrektora ZTM 

dotyczący przywrócenia funkcjonowania linii autobusowej 142 dołączając 3500 podpisów 

poparcia. Sprawą zainteresowane były gazety, telewizja, radio oraz portale internetowe. Niestety 

do dziś nie otrzymaliśmy żadnej odpowiedzi w tej sprawie. 

 



Zarząd Dzielnicy przeprowadził również konsultacje z mieszkańcami dotyczące 

funkcjonowania komunikacji miejskiej. Zgłoszono wiele spraw, m.in: 

 wniosek o poprawienie obsługi przystanków autobusowych Arctowskiego i Amundsena, 

ponieważ po otwarciu linii tramwajowej drastycznie ograniczono wszystkie połączenia 

komunikacyjne, 

 wniosek o poprawienie obsługi przystanku autobusowego Piecki-Wileńska, ponieważ 

po otwarciu linii tramwajowej ograniczono możliwość dojazdu do centrum Gdańska, 

 wniosek o koordynację odjazdów autobusów i tramwajów w godzinach wieczornych, 

 wniosek o poprawę dostępu do komunikacji miejskiej rejonu ulic Hausbrandta, 

Piekarnicza, Wiewiórcza i Myśliwska na odcinku wschodnim – zgodnie z sugestią 

Zarządu Dzielnicy mieszkańcom zapewniono autobus nocny, zatrzymujący się 

przy przystanku Piekarnicza, 

 błędy informatyczne w tablicach rozkładowych – po interwencji Zarządu Dzielnicy 

błędy zostały naprawione, 

 wniosek o zwiększenie częstotliwości jazdy autobusu 129 – zwiększono. 

 

7. Kończąc sprawozdanie, składamy podziękowanie wszystkim osobom oraz instytucjom, 

które współpracowały z Zarządem i Radą w rozwiązywaniu problemów mieszkańców naszej 

Dzielnicy. 


